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RG.0012.20.2016 

 

Protokół Nr 20/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 22 listopada 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1301 a zakończyła o 1400. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, która 

powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz odniosła się do ostatniego posiedzenia Komisji, którego tematem było 

funkcjonowanie Gminnego Przedszkola w Radomyślu nad Sanem. Posiedzenie zostało 

zwołane w związku zarzutami nieprawidłowego funkcjonowania tej placówki postawionymi 

na ostatniej sesji Rady Gminy przez mieszkankę Radomyśla Honoratę Jędrzejewską – Rębacz. 

Na posiedzeniu wysłuchano obszernych wyjaśnień Dyrektora ZS w Radomyślu p. Marka 

Patera. Komisja dokonała również wizji lokalnej w przedszkolu, gdzie naocznie przekonała o 

stworzonych dla dzieci warunkach funkcjonowania. Przewodnicząca Komisji zapytała 

obecnego Dyrektora Szkoły czy od ostatniego posiedzenia zaszły jakieś zmiany. 

Dyrektor ZS w Radomyślu Marek Pater poinformował, że drastyczne zmiany nie miały 

miejsca. Przedszkole dalej funkcjonuje jak wcześniej działało. Jednak w zeszłym tygodniu w 

budynku szkoły odbyła się na interwencję pewnej osoby kontrola Sanepidu, która stwierdziła 

jedynie wyłamane kratki koło drzwi. Szkoła jest dużym budynkiem, gdzie przybywa dużo 

osób i zawsze coś może się uszkodzić. P. Pater powiedział, że współpraca z Sanepidem układa 

się bardzo dobrze i ewentualne zalecenia są realizowane. Sanepid jest na bieżąco  
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informowany  co jest robione w budynku. Wyraził zdanie, że można się spodziewać kolejnych 

kontroli również innych służb. P. Pater dodał, że będzie obecny na najbliższej sesji Rady 

Gminy, na której będzie mógł udzielić szczegółowych informacji na temat funkcjonowania 

przedszkola i szkoły. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do zarzutu p. Jędrzejewskiej dotyczącego braku 

bezpośredniego dojścia z sali dydaktycznej do łazienki dla sześciolatków powiedział, że 

łazienka będzie wykonana. Tylko nie będzie to zrealizowane  z dnia na dzień, bowiem 

wszystko musi się odbyć zgodnie z prawem. 

 

Ad. IV/1/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia  Gminnego 

Programu   Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok przedstawiła jednocześnie Sekretarz Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonych projektów uchwał. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia  Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok został 

zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu  – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok został zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu  – 

5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 

jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2017 

roku przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował stawkę średniej ceny skupu żyta 

w wysokości obowiązującej w bieżącym roku tj. 40,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 

100,00 (40,00 zł x 2,5 q = 100,00 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowaną przez Wójta Gminy stawką został 

pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

W zestawieniu propozycji stawek podatkowych od nieruchomości zaproponowanych przez 

Wójta Gminy Komisja przyjęła następujące stawki: 

- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez 

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m kw. 

powierzchni: 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,60 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 0,60 zł. 

 



3 

 

- pkt. 2 – Pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,54 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 4,54 zł. 

 

- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,13 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 0,13 zł. 

 

-  pkt.4 – Od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o których 

mowa w ustawie z dnia 9 października 2015r. o rewitalizacji … 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 2,98 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 2,98 zł. 

 

-  pkt.5 - Od budynków mieszkalnych lub ich części od 1 m kw. powierzchni użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,37 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 0,37 zł. 

 

- pkt.6 -  Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 12,60 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 12,60 zł. 

 

- pkt.7 – Od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m kw. powierzchni użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,59 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 10,59 zł. 

 

- pkt. 8 – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające 

tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej.  

Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,61 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 4,61 zł. 

 

- pkt. 9 - Od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gosp., garaże) od 1 

m kw.  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dział. pożytku publicznego 

przez organizacje pożytku publicznego. 
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Wójt Gminy zaproponował stawkę 3,25 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 3,25 zł. 

- pkt. 10 – Od budowli.  

Wójt Gminy zaproponował stawkę 2% ich wartości. 

Komisja przyjęła zaproponowaną stawkę. 

 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowanymi przez Wójta Gminy stawkami został 

pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Radomyśl 

nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2017 rok przedstawił inspektor ds. przedsiębiorczości Grzegorz 

Ścipień. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił inspektor ds. rolnictwa, 

ochrony przyrody i ochrony przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na 

realizację zadania pn. „Zagospodarowanie placu przed Wiejskim Domem Kultury w 

Chwałowicach” przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. V. 

Radny Dariusz Smolarek w związku ze złożonym przez gminę wnioskiem do Podkarpackiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich dotyczącym wspólnej realizacji budowy chodników, zapytał w 

jakim okresie ta inwestycja zostanie zrealizowana w Chwałowicach. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że budowa chodników w tej miejscowości będzie 

przebiegać etapowo i nastąpi w latach 2017 – 2018. Po zakończeniu I etapu będą czynione 

starania o pozwolenia na kolejne odcinki. Istotne jest aby inwestycja została rozpoczęta i 

realizowana. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 
 

 

 

 


